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Virastotalo – tiloja yrityksille 

 

Rautalammin Yrittäjät ry esittää kannanottonaan, että Rautalammin Kunnan tulisi hankkia 
Valtion Virastotalon omistukseensa. Kunnanhallitus oli kokouksessaan 10.2. linjannut, että 
kunta ei osta virastotaloa. 

Haluamme, että kunnanhallitus ottaa asian uudelleen käsittelyyn ja veisi asian edelleen 
valtuuston päätettäväksi. 

Monet nykyiset kirkonkylällä sijaitsevat liiketilat alkavat olla elinkaarensa loppupäässä ja 
mikäli korvaavia tiloja ei ole tarjolla, on todellinen uhka, että niissä nyt toimivat yrittäjät 
siirtävät toimintansa palveluineen muille paikkakunnille. 

Valtion virastotalo on monen mahdollisuuden kokonaisuus ja yksi kunnoltaan parhaimmista 
rakennuksista tällä kylällä. 

Rakennus tarjoaisi hyvät tilat useammalle yritykselle niin myymälä- kuin toimistotiloina, 
etätyötiloina, tiloina yhteisöille sekä kunnan omille toiminnoille jne. 

Mikäli kunta hankkisi koko kiinteistön itselleen, olisi sillä ainoana vastuullisena toimijana 
huimat mahdollisuudet kehittää kiinteistöstä Rautalammin oma ”yrityspuisto” yhteistyössä 
paikallisten yrittäjien ja yhteisöjen kanssa. 

Yhtenä ratkaisuna voisi olla myös kiinteistön edelleenmyynti lunastussopimuksella uudelle 
taholle. Tätä tapaa on kunnassa jo aiemminkin käytetty yrittäjyyden edistämiseksi. 

Kiinteistön hankinta olisi myös linjassa kunnan ja yrittäjäyhdistyksen välillä tehdyn 
elinvoimalupauksen kanssa ja mukailisi myös uutta elinvoimaohjelmaa, missä kunta sitoutuu 
auttamaan yrityksiä mm. toimitilaratkaisuissa ja edistäisi näin kunnan elinvoimaa. 
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